



Announcement of Delayed Graduation

Ph. D. (Program in Management)

According to the Announcement of Rattanakosin International College of Entrepreneurship on Tuition Fees of Philosophy of Doctoral Degree , in Management (International Program) in 2018.

This announcement mentions about the tuition fees student pay and different conditions of the payments. However, there is one requirement about the delay of student graduation the Ph.D Program is scheduled for 3-year graduation starting when they take core courses. The students could not attain as scheduled, they need to pay Baht 10,000 annually within 30 days in RICE account until they graduate. Moreover,they have to contact Miss Wenli extend their student status.

根据泰国兰塔纳功欣皇家理工大学国际创业管理学院关于博士研究生（国际项目）2018 公告

本公告提到了，博士项目定于从学生选修核心课程开始起3年毕业。如未按时毕业的学生保持学籍有一个要求：学生需要在30天之内支付每个学期10,000 泰铢到大学账户，每个学期直到学生毕业,此外关于保持学籍的问题可以与文丽老师联系。